

DT-B6

整烫一体机
VACUUM IRONING TABLE
WITH BUILD-IN STEAM
GENERATOR



- 产品特点

1. 底座前方有脚踏板，用以点动控机座内吸风机的运转或停止，实现台面或模头的抽湿功能，操作方便，开停自如，节约能源消耗。

2. 台面下方装有风道吸风自动切换装置，使用时可以自动地实现台面 / 模头吸风的切换，减少不必要的无风量及其电能消耗。

3. 台面内腔装有蛇形管散热器，从熨斗排出的凝结水和蒸汽，在蛇形管内可散发热量，从而加热台面，可消除机内凝结水及水汽，水雾，确保衣物熨烫的质量。最后凝结水流回锅级水箱，充作锅炉给水，热量也被再次利用，大道节能高效及节水的目的。

4. 机座内装设有专用配套的电加热蒸汽锅炉，它能实现气压，水位的完全自动控制，能确保熨斗所需蒸汽的压力和汽量。
- Product features

1. Before the bottom of the base plate has a foot to jog suction fan base within the control or stop operation to achieve the table or die dehumidifying function, easy operation, open freely to stop, saving energy consumption.

2. Under the tabletop is equipped with an air suction switch device, which can automatically realize the air suction switch between the tabletop and the buck, reduce the unnecessary air volume and achieve the purpose of energy saving.

3. The table is equipped with a serpentine tube lumen radiator, discharged from the iron and pan vapor condenses who, in the serpentine tube can dissipate heat, thereby heating the surface, the machine can eliminate condensate water and water vapor, mist, ensure clothing quality ironing. Last condensation water tank level skillet, purported boiler feed water, the heat is used again, energy-efficient and water-saving road purposes.

4. Features a built-in stand for supporting the electric heating steam boiler, it can achieve pressure, fully automated control of the water level, to ensure that the pressure and the amount of steam required for the steam iron.

DT-B1

整烫一体机
VACUUM IRONING TABLE
WITH BUILD-IN STEAM
GENERATOR



技术参数 Technical Parameter

型号 MODEL		DT-B6	DT-B1
台面规格	Table size	650×1200mm	820×1220mm / 820×1500mm
台面高度	Table height	800mm	800mm
锅炉电热管功率	Generator heating power	4.5kW / 6kW	4.5kW / 6kW
锅炉给水泵功率	Generator pump power	550W	550W
吸风电机功率	Vacuum motor power	750W	750W
吸风压强	Vacuum perssure	< -150Pa	< -150Pa
锅炉额定压力	Rated steam pressure	0.4MPa	0.4MPa
锅炉蒸汽产量	Rated evaporation rate	6kg/h / 9kg/h	6kg/h / 9kg/h
电源	Power supply	220V/1PH 380V/3PH/50Hz	220V/1PH 380V/3PH/50Hz
转速	Rotational speed	1400r/min	2800r/min
整机重量	G.W.	156kg	142 /145kg
外形尺寸长×宽×高	Out line dimension (L×W×H)	1420×900×1570mm	
包装尺寸	Packing size		
	Table top	1335×705×285mm	1240×1000×165mm / 1542×1000×165mm
	Body	965×990×935mm	945×550×740mm / 945×550×740mm
	Buck	-	870×270×190mm / 870×270×190mm
	Chimmey	-	450×320×250mm